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Abstract (en)
The watch case is made from gold with a hollow middle-bezel (11), so as to reduce the weight of gold as much as possible. To prevent the middle-
bezel from bending, the hollow (26) is filled with metal, for example brass, which also serves as encaging ring (10) for fixing the movement (13)
to the case. The placing of this ring in the hollow of the middle is possible only if the ring is made in at least four segments (1, 2, 3, 4) which are
arranged side-by-side and are held in place by means guided in a groove (6) cut in the ring. <IMAGE>

Abstract (fr)
La boîte de montre est faite en or avec une carrure-lunette (11) évidée pour diminuer le poids d'or autant que faire se peut. Pour éviter que la
carrure-lunette ne se cabosse, l'évidement (26) est rempli de métal, par exemple du laiton, qui sert également de cercle d'encageage (10) pour
fixer le mouvement (13) à la boîte. La mise en place de ce cercle dans l'évidement de la carrure n'est possible que si le cercle est fait au moins de
quatre segments (1, 2, 3, 4) que l'on dispose côte à côte et que l'on maintient en place par des moyens guidés dans une rainure (6) pratiquée dans
le cercle. <IMAGE>
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